

توزيعات الأرباح عن عام 2016 Dividends Declaration For Fiscal Year 2016											
No.	ISIN	Code	COMPANY	الشركة	تاريخ الإستحقاق	القيمة الاسمية	نسبة الأرباح (%) النقدية	قيمة الأرباح النقدية (ر)	الاسهم المجانية (%)	سندات قابلة للتحويل	تجزئة السهم
					CUT-OFF DATE	PAR VALUE	CASH DIV.%	CASH DIV. (RO)	BONUS SHARES %	Convertible Bonds	STOCK SPLIT
1	OM0000005963	PHPC	PHOENIX POWER**	العقلاء للطاقة**	23-Jan-17	0.100	4.7%	0.0047	-	-	-
2	OM0000001889	SFMI	SALALAH MILLS**	مطاحن صلاحة**	-	0.100	20%	0.020	-	-	-

<p>Disclaimer : This information is provided by MSM and while we endeavour to keep the information up to date and correct, we make no representations or warranties of any kind, express or implied, about the completeness, accuracy, reliability.</p>	<p>إخلاء طرف : تقوم سوق مسقط للأوراق المالية بجمع هذه البيانات وتبذل كل جهد ممكن في تحديثها وبدون أخطاء ، وبالرغم من ذلك فإن السوق لا تضمن للمستخدم صحة البيانات وخلوها من أي أخطاء</p>
<p>* Cutoff date not AGM date تاريخ الحق ونسب تاريخ الجمعية</p>	
<p>** Interim dividend توزيع ارباح مرحلية</p>	
<p>*** will be determined and announced later on by BOD decision provided that the aggregate amount shall not exceed 12% of the paid up share capital of the Company (i.e., 12 Baizas per share).</p>	<p>(أي 12 بيسة للسهم)*** الواحد)سيحدد ويعن لاحقا بقرار من مجلس الإدارة على أن لا يزيد المبلغ الإجمالي عن 12 % من رأس المال المنفوع للشركة</p>
<p>**** will be determined and announced later on by BOD decision provided that the aggregate amount shall not exceed 27% of the paid up share capital of the Company (i.e., 27 Baizas per share).</p>	<p>****سيحدد ويعن لاحقا بقرار من مجلس الإدارة على أن لا يزيد المبلغ الإجمالي عن 27 % من رأس المال المنفوع للشركة (أي 27 بيسة للسهم الواحد).</p>